
Zápis  č.8 ze schůze výboru spole čenství vlastník ů jednotek Jungmannova 1443-48  
ze dne 25. října 2010 

 
Přítomni: Karásek, Plavec, Tejkl, Vosátka, Urban 
Za kontrolní komisi omluven Hylmar 
 
jh. Ekonomka  Hofmanová 
 
Kontrola úkolů z posledního zápisu 
 
○Do dnešního dne se zástupce firmy, která instalovala dveře p. Schelong k zaměření dveřních lišt nedostavil. 
Budeme urgovat. 
        Ú: Karásek T: do příští schůze 
 
 
○ Barbora Pacíková- se dostavila na výbor a se zástupci výboru Vosátkou a Plavcem a ekonomkou dohodla 
splátkový kalendář při čemž měsíční splátky budou ve výši Kč 1.000,- 
        Výbor vzal na vědomí 
Přehled dlužníků viz příloha zápisu 
 
○Nedostižná je stále ing. Věra Poláková. Dlužná částka za fond oprav a rezerv, stejně jako zálohové platby na 
služby se každý měsíc zvyšuje. JUDr. Pakandlová, obdržela od předsedy Karáska výpis z katastru, ze kterého 
vyplývá, že jmenovaná je provdána, a  advokátka tímto celou záležitost předává k soudnímu projednání. 

Výbor vzal na vědomí  
Další informace 

  
○Finanční nabídku od firmy Delfín ( p. Slezák) na provedení akrylátové omítky na nástavbách výtahů na střeše 
domu jsme dosud neobdrželi. 
 
○Termín shromáždění vlastníků jednotek bytů v jídelně ZŠ Bezručova 24. listopadu od 18 hodin je 
objednán. 
Program bude  stejný jako minulý rok 

Pozvánky připraví Tejkl- umístění na internet zajistí – Ing. Hrubý 
Výbor vzal na vědomí 

 
○Ve dveřích kolárny domu (1444) došlo k zalomení klíče v zámku. Údržbář ho musel odvrtat. 
Provizorně vyměněna vložka a k dospopzici jsou jen 3 klíče. Do týdne bude k současným vydaným 
klíčům zhotovena nová vložka, která bude neprodleně nainstalována. Domovník upozorní majitele kol 
na vývěsce. Viník nebyl zjištěn. 

Výbor s navrženým řešením souhlasí 
○Po deštích se v bytu paní Hovadové ve 12. poschodí vchodu 1444 projevilo zatékání. Firma Strnad 
vyměnila prasklý díl  trubky svodu dešťové vody  a tím závadu odstranila. 
Podobně ve vchodu 1447, opravil poškozené díly údržbář SVJ p. Pechánek   
        výbor souhlasí 
○na výzvu výboru provedla firma AB satelit úklid v místnosti techniky rozvodu televizního signálu. 
 
○Dopisem od Telefoniky O2 jsme byli informováni o změně naší veřejné IP adresy. Výzva byla 
předána ing. Hrubému. Ten sleduje i avizované navýšení rychlosti internetu na 20 Mbytů. 
 

webové stránky www.svj-jungmannova.cz 
 
Další schůze výboru 22. listopadu 2010. 
 
 zapsal Tejkl 
 
 
 
  
 


